
 

 

 

 

 

 

 

Številka: 013-0001/2023-205 (U112) 

Datum:  12. 12. 2024 

 

Odgovori na vprašanja in pobude 

članic in članov občinskega sveta 
(podana na 12. redni seji občinskega sveta, prvi del) 

 
Na podlagi 17. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Gornja Radgona (Uradno glasilo 

Občine Gornja Radgona, št. 1/2016) so na vprašanja in pobude članic in članov občinskega 

sveta, katere so dne 12. 12. 2024 podali na 12. redni seji Občinskega sveta Občine Gornja 

Radgona, pripravljeni pisni odgovori (prvi del), ki se objavijo na spletni strani občine, in 

sicer: 

➢ odgovori na tri vprašanja, ki jih je postavil član občinskega sveta Srečko ŽIŽEK; 

➢ odgovori na dve vprašanji in eno pobudo, ki jih je podal član občinskega sveta Franc 

ŽIŽEK; 

➢ skupni odgovor na eno vprašanje in pobudo, ki ju je podal član občinskega sveta Miran 

DOKL in dve vprašanji, ki jih je postavil član občinskega sveta Tomaž MUNDA; 

➢ odgovora na eno pobudo in eno vprašanje, ki ju je podal član občinskega sveta Tomaž 

MUNDA; 

➢ odgovor na pobudo, ki jo je podal član občinskega sveta Branko KOCBEK; 

➢ odgovor na vprašanje, ki ga je postavil član občinskega sveta Miroslav NJIVAR. 

 

Pobuda člana občinskega sveta Franca FARTEKA (glede aplikacije »doZdravnika« v 

Zdravstvenem domu Gornja Radgona) je bila s skupnim dopisom posredovana 

Zdravstvenemu domu Gornja Radgona in v njihovem prejetem skupnem odgovoru glede 

podane pobude nismo prejeli povratne pisne opredelitve. 

 

Manjkajoči odgovori (na pobudo z vprašanjem, eno vprašanje in eno pobudo) so v pripravi in 

bodo objavljeni naknadno. 

 
OBČINA GORNJA RADGONA 

ŽUPANJA 
Partizanska cesta 13, 9250 Gornja Radgona 

tel.: 02 564 38 38, 02 564 38 00 

https://www.gor-radgona.si 

e-pošta: obcina@gor-radgona.si 
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OBČINA GORNJA RADGONA
ŽUPANJA

Partizanska cesta 13, 9250 Gornja Radgona
tel.: 02 564 38 38, 02 564 38 00

https://www.gor-radgona.si
e-pošta: obcina@gor-radgona.si

Številka: 013-0001/2023-194 (U113)
Datum:   14. 1. 2025

OBČINA GORNJA RADGONA
OBČINSKI SVET 

ZADEVA: Odgovor na vprašanje člana občinskega sveta Srečka Žižeka

Član Občinskega sveta Občine Gornja Radgona Srečko Žižek je na 12. redni seji Občinskega sveta 
Občine Gornja Radgona, dne 12. decembra 2024, postavil naslednje vprašanje:
»Drugi del njegovega prvega postavljenega vprašanja glasi:
… Primerjava cen med občinami nas praktično ne zanima. Mi smo občani občine Gornja Radgona in 
člani sveta občine Gornja Radgona. Poleg tega sploh ni naveden niti približni prihodek sredstev 
občine iz tega naslova. Torej pomeni dvig cen NUSZ predlog županje in potemtakem kritje napak, ki 
jih je naredila občina? Dvig vrednosti točke za izračun NUSZ za 5 ali 5,9 – obe vrednosti sta navedeni, 
za občane ni nujen oziroma, ga ne potrdim, nujno pa je na določenih postavkah, predvsem športa, 
cene primerjati z drugimi občinami in jih zmanjševati. Tu dejansko ni logike. Če preletimo samo 
nekaj teh sredstev: vzdrževanje večnamenske športne dvorane iz 95 na 140, strokovno informacijska 
podpora, izdelava PZI, rušitev in preureditev slačilnic, upravljanje in vzdrževanje TŠC iz 104 na 
135… tako da je vse več teh postavk, v letu 2025 kar dve novi postavki in celotni program športa se 
iz leta 2024 v leto 2025 dvigne krepko čez 100.000 eur. Prosim za odgovor. Tudi ta, ali je izdelava 
PZI-ja za tartansko atletsko stezo pri osnovni šoli nujno potrebna v tem času, ko je občinski proračun 
v minusu. 
Prosim za odgovor zakaj ni bilo izvedeno javno naročilo za vzdrževanje TŠC Trate in kaj je občina 
pridobila oziroma prihranila iz tega naslova, ko vzdrževanje opravlja Komunala Radgona. Pred leti 
so ta dela opravljali delavci javnih del in ti stroški so bili neprimerno manjši kot so danes.«

O D G O V O R :

Podajamo posebej odgovor na drugi del postavljenega vprašanja, vezano na področje športa.

Šport je izjemnega pomena za življenje v vseh starostnih obdobjih. Vpliva na naše zdravje in dobro 
počutje, pripomore k ravnovesju med delom in sprostitvijo, spodbuja k ustvarjalnosti in povečuje 
produktivnost. Le zdrav človek je produktiven in lahko učinkovito prispeva k skupnosti. Tega se v 
naši občini zelo dobro zavedamo in v to področje smo in bomo vlagali tudi v prihodnje. 
Občinska uprava Občine Gornja Radgona vsako leto skrbno načrtuje vse stroške, ki zadevajo 
področje športa: sredstva namenjena javnemu razpisu za sofinanciranje letnega programa športa, 
sredstva namenjena vzdrževanju javnih športnih objektov in površin za šport v naravi ter sredstva 
namenjena za gradnjo novih športnih objektov ali posodobitev že obstoječih. Osnovno izhodišče pri 
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planiranju proračunskih postavk športa za prihodnje leto je višina realizacije teh postavk v preteklem 
letu. Na osnovi tega je v proračunu 2025 za celotno področje športa zagotovljenih skupaj 428.560,00 
€, od tega za namen upravljanja in vzdrževanja TŠC Trate 135.750,00 € (realizacija 2024: 135.845,09 
€), za namen vzdrževanja Večnamenske športne dvorane ob OŠ Gornja Radgona pa 140.000,00 € 
(realizacija 2024: 145.714,33 €). Gre za dva naša največja športna objekta, ki jih z vzdrževanjem 
ohranjamo na visokem nivoju, kar dokazujejo vsakoletna gostovanja uveljavljenih evropskih in 
svetovnih nogometnih klubov in reprezentanc, ki pri nas trenirajo, igrajo prijateljske ter 
kvalifikacijske tekme. S tem se je občina Gornja Radgona močno zasidrala na športnem evropskem 
zemljevidu in postaja vse bolj prepoznavna, ne zgolj znotraj športno-turističnega okvirja, temveč tudi 
širše.  
V vrednostih postavke 180563, namenjene upravljanju in vzdrževanju TŠC Trate, so tako zajeti 
stroški čistilnega materiala, košnje vseh travnatih površin, zračenje nogometnih igrišč, valjanje, 
gnojenje, začrtovanje igrišč, vzdrževanja razsvetljave na teniških in nogometnih igriščih, vzdrževanja 
sistema za namakanje nogometnih igrišč, stroški vzdrževanja igral za otroke in fitnesa na prostem, 
nabava in vzdrževanje športne opreme in športnih pripomočkov, čiščenja garderob in drugih 
spremljajočih prostorov v objektu Stadion, stroški varovanja, električne energije, komunalnih storitev 
in vode, telefonska in internetna povezava, goriva in maziva za prevozna sredstva (delovne stroje), 
vzdrževanje in popravila vozil (delovnih strojev), strošek dela štirih delavcev javnega podjetja 
Komunala Radgona d.o.o. ter material in blago, ki ga delavci potrebujejo za izvajanje nalog 
vzdrževanja in čiščenja. Prav tako se iz te postavke krijejo stroški nadomestila za uporabo stavbnega 
zemljišča, druge storitve in najemnina za prenosne sanitarije. V povprečju je znašala realizacija 
proračunske postavke 180563 v letih 2023 in 2024 cca. 135.000,00 €, v letih 2021 in 2022 pa cca. 
102.000,00 €. Občutnejšo razliko v dvigu postavke med leti 2022 in 2023 gre pripisati predvsem 
dvigu cen storitev, blaga, energentov, vode, komunalnih storitev, goriv in delovne sile. 
Na postavki 180604 – tekoče vzdrževanje športne dvorane ob OŠ pa se vsako leto zagotavljajo 
sredstva za upravljanje in tekoče vzdrževanje športne dvorane, in sicer za stroške dela dveh 
zaposlenih delavcev javnega podjetja Komunala Radgona d.o.o., čistilnega in drugega splošnega 
materiala, drugega posebnega materiala in storitev, varovanja objekta in prostorov, električne 
energije, ogrevanja, vode in komunalnih storitev, zavarovanja objekta in opreme, telekomunikacij, 
tekočega vzdrževanja opreme (obvezni servisno periodični pregledi športne opreme, zakonsko 
predpisani pregledi celotnega sistema aktivne požarne zaščite, vloma in video sistema, toplotne 
črpalke, dvigala, gasilnikov in hidrantov, čistilnih strojev…). Po dobrih dveh letih obratovanja 
večnamenske športne dvorane so tako znani že vsi tekoči stroški upravljanja in vzdrževanja dvorane, 
in temu ustrezno se na predmetni postavki zagotavlja potrebna višina sredstev. Vseh teh stroškov na 
letni ravni v letih 2023 in 2024 ni bilo mogoče v celoti predvideti, ker se je objekt športne dvorane 
začel uporabljati v drugi polovici leta 2022, stroški pa so postopoma šele nastajali. 
V proračunu 2025 je v okviru športa dodana nova postavka 180583, v sklopu katere se zagotavljajo 
sredstva za izdelavo PZI dokumentacije za izgradnjo tartanske atletske steze ob OŠ Gornja Radgona, 
in sicer za zakoličbo objekta, prijavo začetka gradnje in pričetek del (predvideva se zgolj izkop in 
začetek polaganja robnikov). Gradbeno dovoljenje za izgradnjo tartanske atletske steze, ki smo ga 
pridobili februarja 2022, nam bo, po trenutno veljavni gradbeni zakonodaji, prenehalo veljati v 
začetku leta 2027, če do takrat ne bomo prijavili začetka gradnje in začeli z gradnjo. Iz tega razloga 
je izdelava PZI dokumentacije nujno potrebna.
Proračunska postavka 180573 – rušitev in preureditev starih slačilnic je del proračuna vse od leta 
2019 in ne gre za novo postavko v proračunu 2025. V letu 2018 se je porodila ideja, da se del objekta 
stare slačilnice nameni za delovanje društva MK Lisjak. Ideja je bila v letu 2019 tudi realizirana in 
občina Gornja Radgona je v sodelovanju z društvom MK Lisjak obnovila in preuredila ter dogradila 
objekt starih slačilnic, kjer so po številnih prostovoljno opravljenih urah članov društva MK Lisjak 
nastali lepi društveni prostori ter funkcionalni prostori za skladiščenje opreme in mehanizacije za 
vzdrževanje površin Mestnega parka, TŠC Trate ter pasjega parka ob Muri. Društvo MK Lisjak je v 
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obnovo objekta, ki je last občine Gornja Radgona, vložilo tudi veliko lastnih sredstev, ki pa se vsako 
leto kompenzirajo z najemnino, vse do poračuna vlaganj v objekt. 
Za izvedbo javnega razpisa za sofinanciranje letnega programa športa v občini Gornja Radgona je v 
letu 2025 zagotovljenih 105.000,00 € (v letu 2024: 90.000,00 €). Nova športna dvorana je nedvomno  
botrovala k dvigu motivacije po vključitvi v organizirane športne programe in rekreacijo tako pri 
otrocih kakor tudi odraslih, kar je možno razbrati iz prijav športnih društev na javni razpis (več 
vadečih, več programov). V zadnjih dveh letih sta bili ustanovljeni tudi dve novi športni društvi; tako 
se število prijaviteljev na javni razpis povečuje. Zaradi visokih stroškov vzdrževanja in upravljanja 
večjih športnih objektov kot sta večnamenska športna dvorana in TŠC Trate, smo bili v letu 2024 
primorani sprejeti nove cenike uporabe športnih objektov. Stroške uporabe objektov občina 
izvajalcem letnega programa športa že vrsto let sofinancira preko javnega razpisa in želimo si, da bi 
bilo tako tudi v prihodnje. Tako kot lokalna skupnost, gospodinjstva in posamezniki, se tudi športna 
društva v zadnjih letih vse pogosteje soočajo s težavami zaradi dviga stroškov, predvsem stroškov 
prevozov na tekmovanja, nakupa opreme ter stroškov vzdrževanja in obratovanja športnih prostorov, 
v katerih delujejo. Vse to so razlogi za povišanje sredstev, namenjenih sofinanciranju programov in 
področij športnih društev, s ciljem spodbujanja zdravega načina življenja občanov, tako skozi 
programe športne rekreacije, kakor tudi skozi programe kakovostnega športa. 
Vse storitve vzdrževanja javnih zelenih površin TŠC Trate, Mestnega parka in pasjega parka ter 
naloge čiščenja objektov Stadion, telovadnice Partizan, Večnamenske športne dvorane Gornja 
Radgona in javnih sanitarij na Trgu svobode v Gornji Radgoni za občino opravlja javno podjetje 
Komunala Radgona d.o.o. s svojim podizvajalcem Zavodom Zmoremo, zavodom za usposabljanje in 
zaposlovanje invalidov iz Šentilja v Slovenskih goricah. Slednji je bil, na osnovi predhodno 
izvedenega javnega naročila za izvajanje storitve urejanja javnih zelenih površin in čiščenja športnih 
objektov, izbran kot najugodnejši ponudnik. Javno naročilo je med julijem in septembrom 2022 
izvedlo javno podjetje Komunala Radgona d.o.o. Po zaključku postopka javnega naročila je bila 
najprej sklenjena pogodba o sodelovanju med javnim podjetjem Komunala Radgona d.o.o. in 
Zavodom Zmoremo, zatem pa še Pogodba o izvajanju storitev vzdrževanja javnih zelenih površin 
TŠC Trate, Mestnega parka in pasjega parka ter naloge čiščenja objektov Stadion, telovadnice 
Partizan in Večnamenske športne dvorane Gornja Radgona, št. 496/2022-P (v nadaljevanju: 
pogodba), ki sta jo za obdobje štirih let sklenili občina Gornja Radgona in javno podjetje Komunala 
Radgona d.o.o. Iz razloga povečanega obsega dela v Večnamenski športni dvorani Gornja Radgona, 
kjer se čiščenje vrši vse dni v tednu in ne zgolj v dnevih med tednom, kot je bilo sprva predvideno in 
z osnovno pogodbo tudi dogovorjeno, je bil marca 2023 k pogodbi sklenjen aneks št. 1. Nadalje je bil 
avgusta 2024 k pogodbi sklenjen še aneks št. 2, saj so se v lanskem letu, po celostni sanaciji javnih 
sanitarij na Trgu svobode, pojavile dodatne potrebe po zagotavljanju storitev čiščenja le teh. Da se 
storitve vzdrževanja zunanjih športnih površin, mestnega parka, ter čiščenja športnih objektov in 
javnih sanitarij, izvajajo preko podizvajalca kot je Zavod Zmoremo, ni zgolj najbolj optimalen in 
finančno najugodnejši način zagotavljanja kvalitete vzdrževanja športnih površin in objektov, ampak 
gre v tem primeru tudi za družbeno odgovorno odločitev. Zavod Zmoremo je namreč podjetje s 
posebnim statusom, ki nudi možnost trajne zaposlitve težje zaposljivim invalidnim osebam, ki se 
zaradi različnih ovir ne morejo zaposliti v običajem delovnem okolju (kot npr. v javnem podjetju 
Komunala Radgona d.o.o.). Tako 7 zaposlenih Zavoda Zmoremo, od tega jih šest prihaja iz občine 
Gornja Radgona, vzgledno vzdržuje 9,6 hektarjev površin na TŠC Trate in v pasjem parku, Mestni 
park, telovadnico Partizan in večnamensko športno dvorano ter javne sanitarije. Vsak od zaposlenih 
v povprečju opravi 174 ur na mesec oz. vseh 7 delavcev skupaj 1218 ur mesečno. Povprečen strošek 
vseh zaposlenih je v obdobju od novembra 2022 do septembra 2024 znašal 10.105,60 € (brez DDV) 
oz. 12.955,90 € (z DDV) mesečno. Izračunana povprečna cena delovne ure po pogodbi (s 
podizvajalcem Zavodom Zmoremo) tako znaša 8,30 €/ura (brez DDV) oz. 10,64 €/ura (z DDV), 
medtem ko po Ceniku storitev GJS rednega vzdrževanja občinskih cest in GJS urejanja in čiščenja 
javnih površin v Občini Gornja Radgona (februar 2023) cena delovne ure za manj zahtevna dela 
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nekvalificiranega delavca javnega podjetja Komunala Radgona znaša 17,88 € (z 9,5% DDV) oz. 
19,92 € (z 22% DDV).

Res je, da so v preteklih letih (pred letom 2018) dela vzdrževanja in  športnih objektov 
opravljali tudi delavci, zaposleni preko programa javnih del. Ta strošek dela je bil takrat v  
prikazan na samostojni postavki (javna dela) in ne kot sedaj, v sklopu postavk, namenjenih 
vzdrževanju javnih športnih objektov, kar pa je, med drugim, tudi eden izmed  razlogov za 
tako enormno  vrednosti postavk, namenjenih vzdrževanju športnih objektov po letu 2019. 
Javna dela se niso izkazala kot najbolj optimalna oblika zaposlovanja, saj gre v tem primeru za 

 delovno angažiranost dolgotrajno brezposelnih oseb, prav tako so javna dela razpisana po 
kriterijih, ki jih  zavod za zaposlovanje, in jih kot  velikokrat tudi ne moremo 
izpolnjevati. 

 so si med seboj  po številu športnih objektov in površin za šport v naravi, po velikosti 
le teh ter po lastništvu, zato je primerjava vrednosti sredstev, ki jih  Gornja Radgona, v 
primerjavi z drugimi  namenja športu, povsem neprimerljiva in nesmotrna.

Pripravila:
Aleksandra  ZAMUDA,
Višji svetovalec za šport

ŽUPANJA
 GORNJA RADGONA

Urška MAUKO TUŠ
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OBČINA GORNJA RADGONA
ŽUPANJA

Partizanska cesta 13, 9250 Gornja Radgona
tel.: 02 564 38 38, 02 564 38 00

https://www.gor-radgona.si
e-pošta: obcina@gor-radgona.si

Številka: 013-0001/2023-195 (U108)
Datum:   15. 1. 2025

OBČINA GORNJA RADGONA 
OBČINSKI SVET 

ZADEVA: Odgovor na vprašanje člana občinskega sveta Srečka Žižeka

Član Občinskega sveta Občine Gornja Radgona Srečko Žižek je na 12. redni seji Občinskega sveta 
Občine Gornja Radgona, dne 12. decembra 2024, postavil naslednje vprašanje:
»Na Facebook profilu Občine Gornja Radgona vedno znova objavljamo obvestila o prodaji 
nepremičnin. Glede na to, dajem vprašanje in prosim odgovore.

 Koliko vseh nepremičnin ima Občina Gornja Radgona trenutno v lasti? Koliko zemljišč in 
koliko stanovanj? 

 Koliko nepremičnin je Občina Gornja Radgona prodala v letu 2022 in koliko v letu 2023?
 Koliko finančnih sredstev je na račun prodaje nepremičnin v lanskem letu in koliko sredstev v 

letošnjem letu prišlo v občinski proračun in na katero postavko so se ta sredstva knjižila?
 Zakaj so se ta pridobljena sredstva od prodaje porabila? 
 Kateri subjekti so kupci teh nepremičnin – zemljišča in posebej stavbe, in katere fizične osebe?
 Kdo so člani komisije, ki odpira vloge o prodaji zemljišč in zakaj le-ti niso javno objavljeni. Pri 

določanju o izbiri prodaje nepremičnin, želim zaradi transparentnosti prodaje občinskih 
nepremičnin, sodelovati v komisiji zato prosim, da me o datumu obvestijo.«

O D G O V O R :

Iz zbranih podatkov v bazi pregledovalnika PISO – prostorski informacijski sistem občin in katerega 
uporablja tudi Občina Gornja Radgona izhaja, da ima Občina Gornja Radgona v lasti 1537529 m2 
površin nepremičnin, ki se nahajajo v 23 katastrskih občinah, skupaj pa je število vseh parcel 1695.

Število parcel z deli stavb je 2.145. Občina Gornja Radgona je na dan 15. 1. 2025 lastnik 124 občinskih 
neprofitnih stanovanj, sicer pa je lastnik 440 posameznih delov ali delov stavb v 15 katastrskih občinah.

Vso ravnanje s stvarnim premoženjem občine (nakupi, prodaje, ustanovitev stavbnih pravic, najemi 
neobvezno) je zajeto v sprejetem letnem načrtu ravnanja s stvarnim premoženjem občine (je sestavni 
del vsakoletnega proračuna občine) in v skladu z njim se tudi izvajajo vsi tovrstni pravni posli. Načrt za 
tekoče leto je v veljavi največ do 31.3.naslednjega leta, ko tudi že velja letni načrt tekočega leta.

Člani komisije za prodajo stvarnega premoženja Občine Gornja Radgona po metodi javnega zbiranja 
ali javne dražbe so glede na veljavno zakonodajo s področja stvarnega premoženja, veljavnim statutom 
občine in zakonodaje o javnih financah bili izmed zaposlenih uslužbencev občinske uprave imenovani 
s sklepom županje št. 238/2024 dne 17. 9. 2024 in kateri predstavlja interni akt delovanja občine in 
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 uprave. Glede na to, da veljavna zakonodaja ne vsebuje zahtev o podrobni sestavi  
komisije in ker je vsako odpiranje ponudb javno, je transparentnost postopka prodaje zagotovljena tudi 
v tej fazi v tem smislu, da lahko na odpiranju ponudb ali javni dražbi sodeluje vsakdo, torej tudi vsa 
javnost. Datum odpiranja ponudb, ura in lokacija sta navedena v vsaki prodaji  z javnim 
zbiranjem ponudb, zato potrebe o dodatnem  o odpiranju ponudb ni. V skladu z veljavno 
zakonodajo o ravnanju s stvarnim premoženjem lokalne skupnosti, ki velja tudi za prodajo državnega 
premoženja, se vsaka prodaja po enem od treh možnih  prodaje zaradi zagotavljanja javnosti in 
transparentnosti mora objaviti na spletu in v ta namen  Gornja Radgona vse objave prodaje objavi 
na uradni spletni strani  pod rubriko razpisi, dodatno pa se objave prodaje  premoženja 
objavljajo tudi na Facebook profilu  Gornja Radgona, s  je  zahtevi iz veljavne 
zakonodaje.

 Gornja Radgona je v letu 2022 sklenila 20 kupoprodajnih pogodb oz. pogodb v notarski obliki 
za prodajo premoženja in v letu 2023 sklenila 25 kupoprodajnih pogodb oz. pogodb v notarski obliki. 
Ob tem velja omeniti, da so te prodaje  v veliki meri povezane z urejanjem  let starega in 
neurejenega zemljiškoknjižnega stanja z dejanskim stanjem  kot je npr. prodaje in nakupi 

 za potrebe ureditve lastništva  po katerih potekajo  ceste (pogosto s strani 
strank predlagane menjave njihovih  ki v naravi predstavljajo del  ceste in  ki 
jih ne potrebuje  ni možna, saj ne gre za enakovredna  po površini in vrednosti da bi ta 
bila s strani pristojne upravne enote odobrena), gre tudi za kupoprodajne pogodbe za  ki so 
sicer v lasti  koristijo pa jih tretje osebe za svoje potrebe (prodaje atrijev k  stanovanjem 
v  objektih v Gornji Radgoni, ki jih je bilo kar nekaj v letu 2023), prodaje 
podedovanega premoženja ki ga je  pridobila iz naslova »domske oskrbe« in ga ne potrebuje za 
izvajanje svojih aktivnosti, itd. Naj še omenimo, da smo v skladu z  dobrega gospodarja vse 
stroške postopka prodaje (notarske storitve, stroške cenitvenega   davka na promet 

 oz. 22 % DDV in druge dajatve,  zneska rezervnega sklada, ki bi sicer bremenili 
 kot prodajalca prevalili na kupca, s   deluje v skladu z  dobrega gospodarja. 

Zaradi transparentnosti prodaj po metodi javnega zbiranja ponudb, kjer gre za praviloma višje zneske 
kupnin od 20.000,00 EUR  to ni zakonski pogoj, k sami kupoprodajni pogodbi, ki je praviloma 
sestavljena s strani notarja, priložimo vso dokumentacijo povezano s postopkom prodaje, ki je tudi v 
taki obliki vložena za vpis v zemljiško knjigo in je do nje možno dostopati. Sestavni del vsebine prilog 
k ponudbi je tudi  da ponudnik dovoljuje, da se njegovi osebni podatki lahko uporabljajo za 
potrebe postopka prodaje, zato konkretnih podatkov tudi iz razloga veljavne zakonodaje o varstvu 
osebnih podatkov o kupcih s polnimi imeni, priimki in naslovi ne moremo javno deliti, saj tudi sicer 
lahko podatek o svojem premoženju iz uradnih baz podatkov praviloma zaprosi le lastnik, ne pa tudi 
tretje osebe.

V   je v letu 2022 bilo prihodkov iz naslova kupnin po kupoprodajnih pogodbah v 
višini 893.676,07 EUR, v letu 2023 pa 570.509,36 EUR. Navedeni zneski so bili knjiženi na kontih 
prihodkov v splošnem delu  in sicer na kontih skupine 72 – KAPITALSKI PRIHODKI.

Sredstva iz prodaje  premoženja so bila porabljena za investicije, ki so bile  v 
 za posamezno leto. Gre torej za odhodke za gradnjo, nakup in vzdrževanje stvarnega 

premoženja.

Pripravila: 
Valerija Viktorija LAKŠA PRŠA, 
univ.dipl.prav.
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OBČINA GORNJA RADGONA 
OBČINSKI SVET 

ZADEVA: Odgovor na vprašanje člana občinskega sveta Srečka Žižeka

Član Občinskega sveta Občine Gornja Radgona Srečko Žižek je na 12. redni seji Občinskega 
sveta Občine Gornja Radgona, dne 12. decembra 2024, postavil naslednje vprašanje:
»Na zadnji, 11. redni seji občinskega sveta, ki je bila 24. oktobra, sem spraševal vodstvo 
občinske uprave in županjo glede delovne uspešnosti in o povečanem obsegu dela ter nadur 
zaposlenih na občinski upravi. Prejel sem zgolj ustni odgovor, kar je razvidno iz posnetka, ki 
pa ni bil povezan niti z mojim vprašanjem. Danes vas bom poučil, ali pa veste in se delate 
neuke, glede transparentnosti vseh podatkov in glede izplačil javnih uslužbencev razvidnih iz 
portala plačil javnega sektorja. V portalu je razvidno, jasno in čitljivo, koliko vsak zaposlen 
uradnik prejme mesečno bruto plačilo za svoje delo, koliko dobiva za povečan obseg dela in 
koliko za nadurno delo. Zato danes od občine zahtevam, da se mi v skladu z Zakonom o 
dostopu informacij javnega značaja ter poslovnikom Občinskega sveta občine Gornja 
Radgona, ki določa moje pristojnosti, posreduje pisno, z imeni in priimki zaposlenih 
posamezno, ki so v času županje Urške Mauko Tuš prejeli mesečno plačilo za povečan obseg 
dela, zelo uspešno ter plačilo nadur. V portalu plačil  javnega sektorja so izplačila jasno vidna 
z nazivi delovnih mest. V skladu z zakonom o informaciji javnega značaja zahtevam celotni 
seznam v roku, ki ga ta zakon določa. V kolikor zahtevanih podatkov ne bom dobil, bo ta 
dopis posredovan na naslov informacijske pooblaščenke. 
Glede na moje vprašanje na zadnji seji občinskega sveta glede finančnih sredstev v višini 
800,00 evrov mi niste dali pravega odgovora oziroma je bil, da so sredstva v povezavi s 
projektom, ki ga občina v tem času izvaja. 
Naj vas seznanim, da so sredstva povezana z izplačilom dodatka zaposlenemu podsekretarju 
na občinski upravi. Podsekretar je na občinski upravi zaposlen od februarja 2023. Iz portala je 
razvidno, da je v času do danes očitno napredoval v višji razred, saj je od začetne plače v 
višini 3.091 eur ,v mesecu juliju 2024, torej po enem letu in nekaj mesecev že dosegel plačilo 
v višini 4.043 eurov. Pri tem je dobil še zraven vsak mesec dodatek za povečan obseg dela v 
višini, povprečno 540 eur in še plus dodatek za vodjo oddelka. Zahtevam, županja, da se vsem 
nam posreduje pisna obrazložitev z opisom del in nalog za vsako pisno odredbo, ki je določila 
ali dovoljevala mesečna izplačila sredstev za povečan obseg dela. Še zanimivost glede 
zaposlenega podsekretarja. Na spletu piše pod njegovim imenom, da ima svoj s.p. in tri d.o.o.-
je. Poznano nam je, da je en dan v tednu odsoten, da delo izvaja od doma...«  



ODGOVOR:

Na vaše vprašanje v zvezi s posredovanjem podatkov o  delovne uspešnosti, 
 obsega dela ter nadur zaposlenim v  upravi  Gornja Radgona vam 

podajamo odgovor kot na postavljeno vprašanje   sveta v skladu s 17.  
Poslovnika  sveta  Gornja Radgona (Uradno glasilo  Gornja 
Radgona, št. 1/2016), ker se na seji  sveta v okviru  dnevnega reda »Odgovori 
na vprašanja in pobude postavljene na prejšnji seji ter nova vprašanja in pobude  in 

  sveta« ne vlaga zahtev za posredovanje informacij javnega  v 
skladu z Zakonom o dostopu do informacij javnega 

Vsa izvedena  iz naslova  obsega dela in  iz naslova opravljenega 
nadurnega dela so izvedena v skladu s predpisi. Za  obsege so v primeru utemeljenih 
razlogov na podlagi predlogov vodij oddelkov v dogovoru z direktorjem  uprave, 
sklenjeni s posameznimi javnimi uslužbenci dogovori o  obsegu dela, kjer so 
opredeljene naloge in dela opravljenega dela. Torej vsak vodja oddelka v primeru, da ima 
javni uslužbenec  obremenjenost na delovnem mestu in poleg rednih delovnih 
nalog, naložene še naloge izven njegovega delovnega  ali  obseg dela zaradi 
izrednih dogodkov ali izvedbe velikih projektov (denimo aktivnosti v povezavi z vremenskimi 
ujmami in naravnimi   javnega podjetja, spremembe pri izvajanju GJS, 
zahtevnejše premoženjske zadeve, projekt izgradnje vodovoda v treh  daljše 

 odsotnih sodelavcev …) v dogovoru z direktorjem  uprave, predlaga 
takšnega sodelavca za   obsega dela. Na tej podlagi se nato  še v 
kakšnem obsegu se  obseg dela  za posamezen mesec (do 20%).

Glede nadurnega dela pa gre za predhodno z odredbo odrejeno nadurno delo, ko je  
naloge potrebno opraviti izven rednega delovnega  (udeležba na sejah, sestankih in 
podobno).

Ugotavljanje razlogov in  za  obsege dela posameznim javnim 
uslužbencem in ugotavljanje potreb po odrejanju nadurnega dela javnih uslužbencev  
uprave, je v pristojnosti direktorja  uprave. Stanje na tem  pa je v trenutnem 
mandatu županje urejeno na enak  kot je bilo že prej v preteklih mandatih županov.

Glede vaše zahteve, da se predloži seznam zaposlenih z imeni in priimki vseh javnih 
uslužbencev, ki so navedena  prejeli ter pisne obrazložitve z opisom del in nalog za 
vsako pisno odredbo, odgovarjamo, da so informacije glede  ki so javne, javno 
dostopne in razvidne na portalu  javnega sektorja, kot že v postavljenem vprašanju sami 
ugotavljate.

Pripravila: ŽUPANJA
 uprava  GORNJA RADGONA

Urška MAUKO TUŠ
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OBČINA GORNJA RADGONA 
OBČINSKI SVET 

ZADEVA: Odgovor na vprašanje člana občinskega sveta Franca Žižeka

Član Občinskega sveta Občine Gornja Radgona je na 12. redni seji Občinskega sveta Občine Gornja 
Radgona, dne 12. decembra 2024, postavil naslednje vprašanje:
»Vprašanje občinski upravi. Za vzdrževanje javne razsvetljave imamo v občini pogodbenega 
vzdrževalca, ki je dobro plačan za to njegovo slabo opravljeno delo tam zunaj pri nas na periferiji. 
Mogoče boljše dela v mestu Gornja Radgona, kar je tudi z njegove strani strateško, saj tam se deli 
denar in tam živijo tisti, ki delijo ta denar. Iz občinske uprave sem dobil zagotovilo, da je zelo 
strokoven in v glavnem ah in oh o njem. Pri nas v Negovi pa nam že nekaj luči ne gori nekaj mesecev, 
kljub večkratnim mojim opozorilom in pozivom na raznih koordinacijah. No, pa to še niti ni tako 
hudo. V začetku letošnjega leta niso gorele kar devet mesecev. Gre pa samo za menjavo žarnice, brez 
visoke strokovnosti. Visoka strokovnost dela tega izvajalca se pokaže tudi pri menjavi luči javne 
razsvetljave, ki so se menjavale letos zaradi inšpekcijske odločbe. Na stebrih javne razsvetljave so 
bile vtičnice za novoletno okrasno razsvetljavo in ta izvajalec jih je kar odstranil, ne vem če po 
navodilih občinske uprave… možno. Zaradi tega imamo tudi v Negovi letos za tretjino manj 
novoletne razsvetljave, pa še ta je ostanek, ki se ga v mestu Gornja Radgona več ne namešča, ker je 
grda in slaba. No, to je tudi pokazatelj odnosa centra do periferije. Če ravno vsako leto za ta namen 
porabimo kar velika sredstva v mestu. Ob gradu Negova, kulturnem spomeniku, nimamo tudi nobene 
luči in ne okrasitve, kljub velikim sredstvom, ki jih namenjamo za kulturo. Ni pa nič boljše v Spodnji 
Ščavnici in Spodnjih Ivanjcih, kjer luči gorijo cele dneve že kar nekaj časa, kljub opozorilom Srečka 
Žižka. Na vse te probleme sem se poskušal dogovorit z odgovornimi in to pravočasno letos konec 
avgusta, tudi županjo sem opozoril na to, vsi so rekli ja bomo skupaj uredili, ostalo je samo pri 
besedah. Kdaj bomo to uredili, se dogovorili za novoletno razsvetljavo in ne neenako obravnavali vse 
občane?«

O D G O V O R :

Pogodbeni vzdrževalec javne razsvetljave Elektroinštalaterstvo Tjaša Erjavec s.p., Prežihova ulica 1, 
2230 Lenart korektno opravlja svoje storitve na območju celotne Občine Gornja Radgona v skladu z 
dogovori in navodili strokovnih služb občinske uprave, zato kategorično zavračamo vse očitke glede 
slabo opravljenega dela in še posebej glede različnega pristopa storitev vzdrževanja v mestu Gornja 
Radgona v primerjavi z ostalimi naselji na območju Občine Gornja Radgona.
Navedene trditve so zelo splošne in pavšalne, v večji meri pa tudi neresnične. Pogodbeni vzdrževalec 
JR odpravlja napake in pomanjkljivosti v najkrajšem možnem času (posebej na podlagi pozivov 



strokovnih služb  uprave). Vse napake in pomanjkljivosti na  svetilkah so bile 
odpravljene do 20. 12. 2024.

Zamenjava neustreznih svetilk v naselju Negova se je izvajala v jesenskih mesecih letošnjega leta in 
v sklopu demontaže starih svetilk so se po navodilih odgovornega nadzornika g. Gorazda Kuharja 
odstranile tudi  za novoletno razsvetljavo (ker je bila napeljava izvedena neposredno iz starih 
svetilk, ki so se morale odstraniti – skratka ta dosedanji  ni bil izveden po vseh pravilih za varno 
uporabo inštalacije). Okraske novoletne razsvetljave, ki so bili v tistem trenutku na razpolago, je nato 
vzdrževalec JR (ki je bil  tudi izvajalec prenove in zamenjave svetilk) namestil na 
kandelabre JR direktno brez montiranih  Za montažo teh novih  je bilo dogovorjeno, 
da se bo montaža izvedla v letu 2025.

Ob dovozni poti do Gradu Negova so za osvetlitev poti že postavljeni kandelabri JR, medtem ko je 
za osvetlitev prostora ob samem gradu pristojno Ministrstvo za kulturo, ki je  tudi lastnik 
gradu.

Tudi te trditve so zelo splošne in pavšalne, posebej glede navedbe, da  gorijo cele dneve že kar 
nekaj  Vzdrževalcu JR je bilo  da opravi pregled delovanja svetilk in je ustrezno 
nastavil  delovanja svetil.

Pripravil/a:
Gregor WOLF
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OBČINA GORNJA RADGONA 
OBČINSKI SVET 

ZADEVA: Odgovor na vprašanje člana občinskega sveta Franca Žižeka

Član Občinskega sveta Občine Gornja Radgona Franc Žižek je na 12. redni seji Občinskega sveta 
Občine Gornja Radgona, dne 12. decembra 2024, postavil naslednje vprašanje:
»Pred kratkim sem zasledil, da Občina Gornja Radgona spet prodaja občinsko premoženje, in sicer 
dve stanovanji; eno na Partizanski cesti, drugo na Simoničevem bregu. Ko sem to ponudbo malo bolj 
podrobno pogledal sem prišel do zaključka, da se ta stanovanja prodajajo po kar nizki ceni. Na 
Partizanski za 1.300 eur po kvadratu, na Simoničevem pa 1.270 po kvadratu. No vidim, da so to ceno 
nastavili sodno zapriseženi cenilci, s tem pa je tudi zadeva pokrita s strani odgovornih. No, vsi pa 
vemo, da ti cenilci lahko napišejo cene, kakršnekoli in jih tudi argumentirajo. Ko pa sem začel 
primerjati prodaje primerljivih stanovanj po Gornji Radgoni in okolici, pa sem bil presenečen. Ja, mi 
smo najboljši, najcenejši, vse zato, da se napolni proračun za ozelenitev mesta Radgona. Primerjal 
sem stanovanja, ki se prodajajo na Tratah v Radgoni, tam se gibljejo cene okrog 2.000 eur/m2, sto 
eurov gor ali dol. V vasi Segovci, v bližini,  2.300 eur/m2, Sveti Jurij ob Ščavnici 1.500 eur/m2. Kaj 
to pomeni, da razprodajamo občinsko premoženje in s tem oškodujemo proračun? Ne vem. Ni pa to 
tudi edini primer, govoric je več. Občinsko upravo bi vprašal, katere rešitve in prijeme bo uporabila 
pri nadaljnji prodaji premoženja, da bo to čim bolj dobičkonosno in pravično za občane in občino?« 

O D G O V O R :

Ker menimo, da splošni javnosti postopki ravnanja s stvarnim premoženjem občine zaradi dodatnih 
pravil niso poznani, želimo zaradi boljše informiranosti v tem odgovoru podati širšo informacijo o 
dodatnih pravilih, ki jih morata tako država in lokalna skupnosti pri prodajah svojega premoženja 
upoštevati. V skladu z veljavno zakonodajo za ravnanje s stvarnim premoženjem lokalne skupnosti 
je, da občina kot dober gospodar nepotrebno premoženje, ki ga ne potrebuje za opravljanje svojih 
dejavnosti, proda. Za prodajo državnega in občinskega premoženja so na nivoju države kakor tudi 
lokalne skupnosti ravno zaradi zagotavljanja transparentnosti in javnosti prodaje v zakonu določene 
posebne dodatne zahteve in določeni posebni postopki ter pravila pri prodaji, ki sicer za pravni promet 
med fizičnimi in pravnimi osebami niso zavezujoči in se ne uporabljajo. Najprej je potrebno vsako 
prodajo ali nakup nepremičnine vključiti v letni načrt ravnanja s stvarnim premoženjem občine, ki je 
sestavni del odloka o proračunu občine in ga sprejme občinski svet, praviloma enkrat letno.



Ko je letni načrt sprejet, je šele možno pričeti s postopki prodaje, kar pomeni, da se pridobi cenitev 
nepremičnine, ki velja le eno leto in katera predstavlja izhodiščno vrednost nepremičnine pri prodaji. 
Za prodajo nepremičnin manjše vrednosti do 20.000,00 EUR, veljavna zakonodaja predvideva 
uporabo metode namere za sklenitev neposredne pogodbe, kjer še določa, da če je posamična vrednost 
nepremičnine izkustveno višja ali enaka 20.000,00 EUR, se mora opraviti cenitev nepremičnine. Ker 
smo ugotovili, da bi lahko tako izkustveno vrednost (ki posebej ni bila v veljavni zakonodaji ravnanja 
s stvarnim premoženjem ni bila definirana) nepremičnine do višine 20.000,00 EUR po analogiji 
predstavljala tudi vrednost, ki jo ima posamezna nepremičnina v aplikaciji PISO – prostorski 
informacijski sistem občin, ki je najbolj razširjen občinski geografski informacijski sistem (GIS) in 
ga uporablja večina občinskih občin, v katerem pa smo na konkretnih primerih ugotovili, da  vrednosti 
nepremičnin ne ustrezajo dejanski vrednosti le teh oz. so praviloma nižje, nekih splošno določenih 
vrednosti nepremičnin pa znotraj posameznih regij na nivoju države niso splošno določene, smo že v 
letu 2017 pri cenilcu kmetijskih in gozdnih ter stavbnih zemljišč za te potrebe naročili izdelavo cenika 
nepremičnin, na osnovi katerega smo pripravili Sklep o ceniku za ravnanje s stvarnim premoženjem 
v lasti Občine Gornja Radgona do ocenjene vrednosti premoženja 10.000,00 EUR, kar je tudi bilo 
sprejeto na 17. redni seji Občinskega sveta Občine Gornja Radgona dne 23. 3. 2017, št. sklepa 4781-
1/2017-U108 in katerega praviloma 1 krat letno tudi posodabljamo zaradi % dviga cen (zadnja 
novelacija 16. 8. 2024), kar kaže na to, da se že od leta 2017 trudimo, da pri prodaji našega premoženja 
dosežemo za nas kot prodajalca res primerne tržne cene oz. iztržimo s prodajo kot dober gospodar 
čim več. Uporaba tovrstnega cenika z veljavno zakonodajo ni ni zahtevana niti to ni običajna pravna 
praksa v ostalih občinah, izdelava in priprava tovrstnega cenika pa potrjujeta skrben odnos lastnika, 
torej Občine Gornja Radgona do svojega premoženja. Navedeni cenik se po analogiji uporablja za 
vrednotenje premoženja do 20.000,00 EUR, kot je tudi navedeno v samem letnem načrtu ravnanja s 
stvarnim premoženjem občine. V samem ceniku so določene vrednosti posameznega zemljišča v 
razponu od minimalne do maksimalne vrednosti, s tem da občina pri prodaji svojega premoženja 
praviloma zasleduje cilj, da te vrednosti praviloma določi v maksimalni vrednosti na 1 m2, če ni nekih 
posebnih razlogov, da bi uporabila sredinsko ali minimalno vrednost zemljišča na m2.

Za prodajo nepremičnine (stavbna, kmetijska in gozdna zemljišča), ki presegajo po našem zgoraj 
navedenem ceniku vrednost 20.000,00 EUR naročimo, da cenilec nepremičnino oceni in izdela 
cenitveno poročilo, ki služi kot izhodišče za našo prodajo, pogosto pa občina za izhodiščno vrednost 
nepremičnine ocenjeno vrednost poviša, saj pogoje prodaje določa lastnik, vse z namenom da 
nepremičnino po ceni čim višje prodamo. Če gre za prodajo stanovanja, predhodno cenilec opravi 
terenski ogled, izdela energetsko izkaznico ter nepremičnino oceni. Cenilec cenitev izvede na podlagi 
veljavnih predpisov, mednarodnih standardov ocenjevanja vrednosti, meril in standardov, kjer se 
upošteva tudi starost objekta oziroma stanovanja pa lega, velikost, etažnost, način ogrevanja, 
funkcionalnost, trendi trga nepremičnin v Sloveniji, tržnih cen stanovanjskih nepremičnin, 
amortizacije objekta, statističnih podatkov o gibanju cen stanovanj, trendi rasti cen, podatke iz letnega 
poročila GURS, kar je vse zajeto v izdelanem poročilu o ocenjeni vrednosti konkretne nepremičnine.

Dejstvo je, da občina nima v lasti novejših stanovanj, praviloma so vsa stanovanja starejša, najstarejša 
so bila grajena v letu 1800 (stanovanja Grajska 23-25). Objekt na Partizanski cesti 30, ki ga omenjate 
je bil grajen v letu 1957, njegova ocenjena vrednost znaša 1.228,00 EUR/m2, objekt na Simoničevem 
bregu leta 1974, njegova ocejena vrednost znaša 1.421,13 EUR/m2. Verjetno pa niste bili pozorni, da 
je šlo za ponovljeni postopek prodaje, kjer je možno v skladu z zakonom po prvi neuspešni prodaji, 
prodajo nepremičnine ponoviti po do 30 % nižji ocenjeni vrednosti, za kar je šlo v tem konkretnem 
primeru, s tem da smo kupnino znižali za 10 % in ne več, čeprav bi lahko a je bila tudi v drugo prodaja 
neuspešna, zato sedaj obe stanovanji ponovno prodajamo po redni ocenjeni vrednosti. Težko 
pritrdimo vašim navedbam o prodajnih višinah cen v krajih kot jih navajate, saj na ceno nepremičnine 
vpliva veliko zgoraj navedenih dejavnikov, zato posploševanje v tem primeru ni primerno. Za primer 
pa navajamo prodajo mlajšega stanovanja grajenega v letu 2017 na naslovu Trate 37 (184-1366-35), 
ki ga je prodajalec prodal 26.9.2024, je velikosti 67,10 m2 in za ceno 80.000,00 EUR, kar pomeni 



1.192,25 EUR/m2, torej za vrednostno manj, kot  prodaja svoja v primerjavi s tem starejša 
stanovanja.
Naj še omenimo, da je veljavni sistem  neprofitnih najemnin na državni ravni, ki se 
uporablja za naša  stanovanja, nastavljen tako, da žal ne pokriva potreb ustreznega 
investicijskega vzdrževanja stanovanj, kar bi lahko pri njihovih prodajah povišalo njihovo vrednost. 

Težko je iz zgoraj navedenih utemeljenih dejstev (sprejem sklepa o ceniku, manjša znižanja ocenjenih 
vrednosti pri ponovnih prodajah kot dovoljena 30 %,..) sprejeti  da gre pri prodajah 

 v lasti  za oškodovanje  ampak ravno nasprotno, saj je bilo ravno v 
smeri, da  deluje kot dober gospodar, sprejetih vrsto samoiniciativnih aktivnosti, ki  
razbremenjujejo z zakonodajo  obveznosti kot je prevalitev  davka na promet 

  zneska rezervnega sklada za prodano stanovanje (ki predstavlja od nekaj sto do 
nekaj  EUR),  vseh stroškov postopka prodaje (cenitve, geodetske odmere), ki bi sicer 
bremenila lastnika  na kupca, kar je v naših prodajnih pogojih tudi jasno opredeljeno.

Pripravila:
Valerija Viktorija LAKŠA PRŠA, 
univ.dipl.prav
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OBČINA GORNJA RADGONA 
OBČINSKI SVET 

ZADEVA: Odgovor na pobudo člana občinskega sveta Franca Žižeka

Član Občinskega sveta Občine Gornja Radgona, Franc Žižek, je na 12. redni seji Občinskega sveta 
Občine Gornja Radgona, dne 12. decembra 2024, podal naslednjo pobudo:

»Dajem pobudo sestavljavcem proračuna in sicer, da se pri sestavljanju proračuna zaradi boljše 
preglednosti doda še en stolpec, kjer bo prikazano koliko namenjenih sredstev na postavkah se je 
dejansko porabilo, ali je bil višek ali manjko. To se lahko prikaže tudi v kakšni drugi obliki, v 
glavnem, da je pregledno. Razumemo, da to ne more biti za tekoče leto, ali pa je, glede na to koliko 
vlagamo v informacijske sisteme, tudi to možno. 
Gre za primer mrliške vežice Negova. Vsi vemo da smo v proračunu namenili sredstva, na koncu 
koncev pa se vidi, da smo porabili samo za 370.000 evrov, govorilo pa se je o pol milijona pa o 
600.000 eur. Sredstva so bila namenjena v proračunu, niso pa se porabila. In zato bi bilo dobro, da na 
vseh postavkah tekoče sledimo kar se porabi in kar ostane.«

O D G O V O R :

Pri pripravi predloga proračuna se sledi navodilom iz priročnika za pripravo proračuna. Končna 
realizacija proračuna za tekoče leto je znana šele ob konca februarja prihodnje leto, ko se pripravijo 
bilance, in zato bi kolona »realizacija« za tekoče leto bila popolnoma netočna. Ocena realizacije pa 
je tudi v teh negotovih finančnih razmerah, v katerih je trenutno Občina Gornja Radgona, popolnoma 
netočna in je lahko zgolj ugibanje. Proračun za prihodnje leto se pripravlja namreč veliko prej kot je 
zaključeno tekoče proračunsko leto in neodvisno od višine realizacije v prejšnjih letih, kajti dejstva 
se vmes spreminjajo (podražitve, novi objekti, zakonske zahteve, ...) in so primerjave nerelevantne, 
pri nekaterih proračunskih postavkah tudi nesmiselne.

Realizacija proračuna je v marcu prihodnje leto prikazana v Zaključnem računu proračuna in v istem 
dokumentu se primerja realizacija z veljavnim proračunom ter s sprejetim proračunom.
Občina Gornja Radgona tudi prejšnja leta ni nikoli prikazovala kolone »realizacija«, pa čeprav je bila 
ta velikokrat takrat že znana in zaključni račun proračuna narejen (v primeru, ko se je proračun 
sprejemal po koncu februarja).

Mrliška vežica v Negovi je končana, potrebna še je končna ureditev okolice, ki se bo uredila v začetku 
leta 2025. Manjkajo še robniki, za kar pa so v proračunu za leto 2025 zagotovljena sredstva, kot tudi 
za prenose plačil (PID, nadzor pri ureditvi okolice).



Na PP 040330 Izvedba mrliške vežice na  Negova so nastali naslednji stroški:
Projekti 17.446,00 € IPG Pivec Igor s.p.
Novogradnja mrliške veže 336.413,37 € Renata Kerec s.p.
Ureditev okolice objekta 66.694,97 € Tlakovanje Davorin Kralj s.p.
Varnostni  pri gradnji 2.470,00 € TM Marjeta Jaušovec s.p.
Nadzor gradnje 6.832,00 € IPG Pivec Igor s.p.
Projekt /PID/ -  v 2025 4.758,00 € IPG Pivec Igor s.p.
Gradb. nadzor/zunan.ureditev/  v 2025 854,00 € IPG Pivec Igor s.p.
Oprema (kuhinja in oprema za pogrebe) 7.459,54 €  dobavitelji
Vpis stavbe v kataster 1.098,00 € Geohiša, d.o.o.
Že izvedeno v 2024: 444.025,88 €
Ureditev okolice objekta z robniki (v 2025) 3.860,00 €
Predvideno vse skupaj: 447.885,88 €

V tabeli niso prikazani stroški komunalnega prispevka (4.118,10), ki je hkrati prihodek  in 
stroški overitve in obvezne razlage OPN v višini 613,86 eur.

Gradnja mrliške vežice in opreme bo z vsemi stroški torej stala 452.617,84 eur.

Pripravila:
Tatjana 
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OBČINA GORNJA RADGONA
ŽUPANJA

Partizanska cesta 13, 9250 Gornja Radgona
tel.: 02 564 38 38, 02 564 38 00

https://www.gor-radgona.si
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Številka: 013-0001/2023-204 (U102)
Datum:   11. 2. 2025

OBČINA GORNJA RADGONA 
OBČINSKI SVET 

ZADEVA: Skupni odgovor 
 na vprašanje in pobudo Mirana Dokla,
 na dve vprašanji člana občinskega sveta Tomaža Munda

Član Občinskega sveta Občine Gornja Radgona Miran Dokl je na 12. redni seji Občinskega sveta 
Občine Gornja Radgona, dne 12. decembra 2024, postavil naslednje vprašanje:
»Svet zavoda zdravstvenega doma je za dobo enega leta imenoval v.d. direktorico. Dajem pobudo, da 
se na odgovorne v zdravstvenem domu naslovi vprašanje, kdaj bo ponovljen postopek izbire direktorja 
oziroma direktorice za naslednji mandat.«
V nadaljevanju vprašanja je podal naslednjo pobudo:
»Prebral bi dva odstavka iz dopisa, ki so ga poslali vodje služb in enot Zdravstvenega doma Gornja 
Radgona na izjavo člana občinskega sveta na prejšnji seji: ¨Ne zatiskajmo si oči, da so tudi v našem 
zavodu težave tako z komunikacijo in odnosi med zaposlenimi, kot s posameznimi neprimernimi odnosi 
do uporabnikov. Glede na pritožbe in pohale vemo, da so le-ti v manjšini oziroma izjeme in ne obratno, 
kot je bilo povedano na omenjeni seji. Obstaja tudi notranja organizacija dela v zdravstvenem domu, 
ki zagotavlja, da se glede na prisotnosti zaposlenih ve, kdo je na kateri dan za kaj pristojen. Prav tako 
si ne želimo, da se s prstom kaže na nas brez dokazov oziroma brez možnosti zagovora. Vedno smo 
odprti za komunikacijo, naše pritožbene poti so tudi jasne. Vrata naše ustanove so vam vedno odprte. 
Spodbujamo dialog z namenom, da bi lahko izboljšali sodelovanje. Vedeti pa moramo, da vsaka 
sprememba sama po sebi še ne pomeni avtomatsko izboljšanja, prav tako ne more takoj revolucionirati 
delovanje kakršnega koli zavoda, saj za uspeh delovanja in sprememb rabimo sodelovanje vseh 
deležnikov.¨ 
Glede na prebrano in glede na to, da se vsi zavedamo in priznavamo, da bo potrebno v delovanju in 
sodelovanju marsikaj spremeniti, dajem pobudo, da vsi deležniki, kolikor nas je v tej naši občini, 
skušamo s skupnimi močmi situacijo izboljšati, ne z metanjem polen pod noge, pač pa s poštenim 
sodelovanjem. Mislim, da je to edina pot, da nekaj izboljšamo. Gre za vse nas, gre za paciente in 
nenazadnje tudi za vse zaposlene v Zdravstvenem domu.« 

Član Občinskega sveta Občine Gornja Radgona Tomaž Munda je na 12. redni seji Občinskega sveta 
Občine Gornja Radgona, dne 12. decembra 2024, postavil naslednja zbrana vprašanja:
1. »Dobili smo odgovor Zdravstvenega doma na določena vprašanja g. Srečka Žižka in ge. Karmen 

Zorko Vukan.
 k točki ena njihovega odgovora bi povedal, da je nesprejemljivo, da se člane sveta seznani 

brez pisno podprtih podatkov o tako problematični temi, kot je primanjkljaj v višini več kot 
200.000 eur. Verjetno ni dovolj, da se s tem ustno seznani člane sveta zavoda ampak morajo 
le ti prejeti verodostojne informacije… kar ustno so bile podane v takem obsegu… to so 
malo preveč pomembne stvari, da bi se kar tako mimogrede. 



2

k  dva njihovega odgovora – lahko se strinjam z navedenim, kar so napisali, vendar bi 
vseeno prosil za dokumentacijo izvedbe javnega  saj je kot javni zavod zavezan 
spoštovanju zakona o javnih  
na  tri njihovega odgovora – direktorica je bila zaposlena kot pravnica in sedaj kot 
vršilka dolžnosti  pozna delo bistveno bolj kot kdo od zunaj kar pomeni, da bi morala 
biti pripravljena in se lotiti ukrepov tam, kjer so najbolj potrebni. Da so odnosi med 
posamezniki slabi ne more biti izgovor (kar so sami napisali in je kolega Miran tudi 
prebral), da se z  oddelki ne ukvarja. Še toliko bolj bi bilo potrebno reševati 
probleme. Izgovarjanje na zgodovino je  slišana zgodba, da bi  
neaktivnost trenutnega vodstva. 
k  štiri njihovega odgovora pa niso dodali nobenih konkretnih dokazov, kot je bilo 
zahtevano. Je bolj pavšalno navajanje.« 

2. Na spletni strani Zdravstvenega doma Gornja Radgona sem zasledil povabilo k oddaji ponudbe za 
izvedbo   storitev 2024 – 2025. Objavljeno je bilo 29. novembra. Ob 
prebrani vsebini se mi porajajo naslednja vprašanja oziroma pomisleki: 
Zdravstveni dom Gornja Radgona ima za izvajanje zobozdravstvene službe na razpolago 5,33 
zobozdravstvenega tima oziroma ima zavod zaposlenih pet zobozdravnikov in štiri zobne tehnike. 
Po moji oceni to v letnem  dogovoru z ZZZS v višini cca. zanaša 268.000  

 Zobozdravstveni tim obsega zobozdravnika in 0,48 zobnega tehnika, letni program za ta tim 
pa znaša 50.000  Podatki so na spletni strani – so javno dostopni podatki. Zdravstveni dom je 
v razpis dal 120.000  od 268.000. Torej bodo zaposleni delali le  delovni  Statut 
javnega zavoda Zdravstveni dom Gornja Radgona  v svojem 28.  navaja, da o presežku 
prihodkov nad odhodki,  svet zavoda z ustanovitelji. Torej se storitev opravlja izven zavoda, 

 ima zavod zadostno kadrovsko zasedbo, mora biti zagotovljen sklep vseh deležnikov. 
Vprašanja: 
- Zakaj zavod Zdravstveni dom Gornja Radgona daje storitve na trg kljub primerni kadrovski 

zasedbi?
- Iz katere postavke se bo pokrival strošek dela zobnih tehnikov zaposlenih v zavodu,  se 

 dela predvideva dati na trg?
- Ali je svet zavoda sprejel sklep o oddaji storitev na trg in zakaj? 
-    120.000 letno, od trenutne vrednosti  3,28 eur znese približno 

394.000 eur, za kar bi bilo verjetno potrebno izvesti redni razpis in ne razpis male vrednosti. 
- V vseh navedenih dejstvih gre najverjetneje za tržno dejavnost. Javni program naj ne bi bil 

tretiran kot tržna dejavnost. Sprašujem, ali je zavod planiral tržni delež v   
zavoda?

- Ali obstaja kakšna kalkulacija pridobljenih sredstev s strani ZZZS za priznan program in 
pridobljeno tržno razliko, katera bo nastala zunanjim izvajalcem programa?« 

O D G O V O R :

Navedena vprašanja smo z dopisom dne 23. 12. 2024 poslali Zdravstvenemu domu Gornja Radgona 
in zaprosili, da vsebino posredovanih vprašanj  in nam  prej povratno posredujejo ustrezne 
pisne odgovore z njihovimi  pojasnili in rešitvami.

Dne 10. 2. 2025 smo prejeli dopis št. 375/2024 z dne 5. 2. 2025 s pisnimi odgovori s strani v.d. 
direktorice Zdravstvenega doma Gornja Radgona, ki ga prilagamo.

Priloga: 
– prejet odgovor ZD GR
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OBČINA GORNJA RADGONA
ŽUPANJA
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Datum:   20. 1. 2025

OBČINA GORNJA RADGONA 
OBČINSKI SVET 

ZADEVA: Odgovor na pobudo člana občinskega sveta Tomaža Munda

Član Občinskega sveta Občine Gornja Radgona Tomaž Munda je na 12. redni seji Občinskega sveta 
Občine Gornja Radgona, dne 12. decembra 2024, podal naslednjo pobudo:

»Večkrat je bilo glede prodaj nepremičnin govora, ne zaradi netransparentnosti, bolj mogoče zaradi 
cene, bi pa podal pobudo, da bi se naloge oziroma ponudbe za prodajo nepremičnin delale preko 
portala javnih naročil in ne v pisni (fizični) obliki preko kuverte. Se pravi, lahko občina objavi razpis, 
prijavitelji oziroma kdor hoče kupiti se tam prijavi, dá svoje dokumente in ne bo problemov. Ko 
enkrat na portal naložiš, so dokumenti tam gor in je to, to. Pobuda je, da se gre naprej v elektronsko 
oziroma javno oddajo ponudb.«

O D G O V O R :

Portal javnih naročil je spletni informacijski portal, na katerega naročniki neposredno pošiljajo v 
objavo obvestila in dokumentacijo v zvezi z oddajo javnega naročila ter drugo dokumentacijo in 
podatke, za katere zakonodaja določa objavo na portalu javnih naročil (na primer razpisno 
dokumentacijo, odločitve o javnem naročilu, statistične podatke o oddanih evidenčnih naročilih, 
sezname evidenčnih naročil). Torej, portal javnih naročil je namenjen izvajanju postopkov javnega 
naročanja, in sicer v primerih, kadar naročnik blaga ali storitve ne more dobaviti oziroma izvesti z 
lastnimi zmogljivostmi in če vrednost naročila presega z zakonom določene mejne vrednosti, ni pa 
namenjen izvajanju postopkov prodaje občinskih stanovanj in ostalega stvarnega premoženja.

Ravnanje s stvarnim  premoženjem občine, ki pomeni nakupe, prodaje, ustanavljanje stavbnih pravic, 
itd. je podvržena upoštevanju določil Zakona o stvarnem premoženju države in samoupravnih 
lokalnih skupnosti (v nadaljevanju: zakon) ter Uredbe o ravnanju s stvarnim premoženjem države in 
samoupravnih lokalnih skupnosti, ki podrobno predpisujeta načine in pogoje prodaje, sam predpis pa 
predstavlja specialni predpis za ravnanje s premoženjem občine in države. V teh postopkih zato 
uporaba določil javnega naročanja, ki velja za postopke javnega naročanja ne more priti v poštev. 

Sam zakon določa, da se transparentnost in javnost postopkov prodaje zagotovi z objavo na spletu. 
Občina Gornja Radgona zato vse prodaje, naj gre za namero za sklenitev neposredne pogodbe ali 
javno zbiranje ponudb, objavlja na svoji uradni spletni strani pod rubriko »razpisi«, pa tudi na svoji 
uradni facebook strani, s čimer je tudi ustrezno zadoščeno temu določilu zakonodaje. Če je to v skladu 



z  gospodarnosti, se lahko prodaja opravi tudi na drug krajevno   ali na drugi 
spletni strani.

Ocenjujemo, da je trenuten  javnega zbiranja ponudb za prodajo premoženja ustrezen in 
transparenten. Naj poudarimo, da je vsako odpiranje ponudb javno in je transparentnost postopka 
prodaje zagotovljena tudi v tej fazi v tem smislu, da lahko na odpiranju ponudb ali javni dražbi 
sodeluje vsakdo, torej tudi vsa javnost. Datum odpiranja ponudb, ura in lokacija sta navedena v vsaki 
prodaji  z javnim zbiranjem ponudb.

Pripravili:
Valerija Viktorija Lakša Prša
Mateja Coklin
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 GORNJA RADGONA 
 SVET 

ZADEVA: Odgovor na vprašanje   sveta Tomaža Munda

  sveta  Gornja Radgona, Tomaž Munda, je na 12. redni seji  
sveta  Gornja Radgona, dne 12. decembra 2024 postavil naslednje vprašanje:

»Asfaltiranje ceste in  od Bisera do  Celi  je še neasfaltiran, pa tudi 
ta cesta asfaltirana od Bisera do… kdaj se misli to narediti?«

O D G O V O R :

Na predmetnem cestnem odseku so se polagali telekomunikacijski vodi za podjetje Telekom d.d., 
dela za Telekom izvaja kot izvajalec podjetje Simbau d.o.o.. Po pridobljenih informacijah je 
asfaltiranje že  in bo izvedeno takoj, ko bodo to  vremenske razmere.

Pripravil:
Rudi HAJDINJAK
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 GORNJA RADGONA 
 SVET 

ZADEVA: Odgovor na pobudo   sveta Branka Kocbeka

  sveta  Gornja Radgona, Branko Kocbek, je na 12. redni seji  
sveta  Gornja Radgona, dne 12. decembra 2024 podal naslednjo pobudo:

»Dajem pobudo na prošnjo  ge. Marije Fujs iz Lomanoš, ki je tudi  Odbora za 
gospodarstvo, kmetijstvo in turizem. Njena pobuda se nanaša na vsebino  za leto 2025. 
Gospa sprašuje zakaj je v  cesta (št. postavke 130321) Modernizacija JP 606141 Spodnji 
Ivanjci –  Mir v znesku 34.800 eur,  pa cesta ni povezovalna, ne vodi k nobeni hiši kjer 
bi bil doma   Gornja Radgona. Ta cesta vodi le k eni kmetiji, ki se nahaja na  

 Sveti Jurij ob  pa še tu živi le ena starejša gospa s sinom, saj so vsi otroci odseljeni. 
Njeno mnenje je, da se denar najraje nameni za modernizacijo cest ob kateri živijo naši  
saj gre za sredstva iz našega  ki ga namenijo naši  Naj se  delati 
investicije za naše  in se sredstva v višini 73.159 eur nameni za ceste, ki jih bodo uporabljali 

  Gornja Radgona..«

O D G O V O R :

Navedbe v dani pobudi ne držijo, saj se ob javni poti JP 606141 na hišni številki Spodnji Ivanjci 
19 nahaja  Mir. Prav tako ta cesta vodi do objekta vodovodne infrastrukture, kjer se 
nahaja  (rezervni vodni vir).

Modernizacija javne poti JP 606141 je prav tako  na prvo mesto, na prioritetnem seznamu 
modernizacije cest, ki ga je Svet Krajevne skupnosti Spodnji Ivanjci potrdil in sprejel na svoji 4. 
seji 12. 9. 2023.

Pripravil:
Rudi HAJDINJAK
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 GORNJA RADGONA 
 SVET 

ZADEVA: Odgovor na vprašanje   sveta Miroslav Njivar

  sveta  Gornja Radgona Miroslav Njivar  je na 12. redni seji  sveta 
 Gornja Radgona, dne 12. decembra 2024, postavil naslednje vprašanje:

»Zakaj je (novoletna razsvetljava) izostala na Panonski cesti (pravilno Partizanski) od zadruge pa vse 
do odcepa na Pomurski sejem, ki je brez novoletne razsvetljave. Tu so trije bloki in je kar precej 
nerazsvetljenega kosa. To so me spraševali  zakaj je tako.«

O D G O V O R :

Meseca decembra 2024 so bila nabavljena nova svetila za  okrasitev  Gornja 
Radgona. Za okrasitev smo tako imeli na razpolago starejša svetila ter novejša svetila. Novejša svetila 
so se v tem letu uporabila za okrasitev  mesta in bodo v prihodnje namenjena za okrasitev 
po celotni  Starejša svetila so se nato uporabila za okrasitev na kandelabrih. Ker smo pri 
okraševanju ugotovili, da so nekatera starejša svetila dotrajana, smo jih  iz uporabe.  
temu svetil ni bilo dovolj in jih je zmanjkalo za okrasitev navedenega dela ceste.

Pripravil:
Gregor WOLF
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